
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 16. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 21.10.2019 v 13:30 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Josef Kozel; JUDr. Tomáš Plavec; Jan Bareš; Zdeněk Ryčl; Ing. Lenka Ulrichová; Ondřej Dostál; Ing. Zdenka 
Sedláčková 

Omluveni: -- 

Zapsal: 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská – tajemník 

-- 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

3. Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství Josef Kozel (ST) 

4. Zřízení věcného břemene - Omega Josef Kozel (ST) 

5. Nakladač - výběr dodavatele Josef Kozel (ST) 

6. Chodník v ul. Podél Dráhy - smlouva o zajištění přeložky plynárenského zařízení Josef Kozel (ST) 

7. Architektonická soutěž - náměstí Míru Josef Kozel (ST) 

8. Pravidla participativního rozpočtování Josef Kozel (ST) 

9. Ukončení předchozího nájmu a přidělení městského bytu č. 2, Průhon čp. 447 JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

10. Odměňování  ředitelů příspěvkových organizací JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

11. Čerpání fondů - SPOKUL HM, p.o.  JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

12. Modernizace kina JUDr. Tomáš Plavec (MST) 

13. Závěr Ing. Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 
1. Zahájení 

Jednání rady města začalo ve 13.30 hod. mimo budovu úřadu, a to návštěvou Základní školy Heřmanův Městec a 
budovy čp. 4, které členové rady navštívili na vlastní žádost. Po prohlídce školy, školní jídelny a družin se přítomní 
přesunuli do kanceláře p. starosty, kde bylo zahájeno jednání. Pan starosta podal informaci o zápisu z jednání dne 
7.10. 2019, který byl bez připomínek a byl zveřejněn na úředních deskách a webu města. Následně předložil návrh 
programu jednání, který navrhl doplnit o bod Modernizace kina a členové rady města program včetně doplnění 
odsouhlasili. 



 

 
 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem splnění od 7.10. 2019 do 21.10. 2019. Všechna usnesení byla 
splněna. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/338 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění od 7.10. 2019 do 21.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
3. Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání zápis č.4/2019 z jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství, 
informoval, že členství v komisi ukončil na vlastní žádost k 26.9.2019 Ing. Vlastimil Holas. K některým bodům v zápise 
se vyjádřil konkrétněji s tím, že požadavky předložené v zápise jsou plněny průběžně pracovníky úřadu i vedením 
města a zpětná vazba je podávána prostřednictvím emailů předsedovi komise Ing. Veselovskému a za její další 
distribuci odpovídá on. Pan místostarosta kriticky hodnotil prořez stromů v centru města, který je definován jako 
prosvětlovací, ale občanům města vadí, že nebyla zmenšena koruna stromů. 
 
Usnesení č.: R/2019/339 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis z jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství č. 4/2019 ze dne 26.9.2019 

 

II. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
odstoupení Ing. Vlastimila Holase z členství v komisi k 26.9.2019 

 

III. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
vyjádření referentky Finančního odboru Ing. Kateřiny Floriánové se stanovisky agendy odpadového hospodářství k 
doporučením komise sděleným komisi 24.9.2019 

 

IV. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
vyjádření starosty města Josefa Kozla k detailům komunikace s komisí a předávání informací ze strany vedení 
města komisi 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 



4. Zřízení věcného břemene - Omega 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh znění Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi 
městem Heřmanův Městec a společností Omega plus Chrudim, s.r.o. Jedná se o druhou etapu uložení optického 
kabelu v ulici U Bažantnice. Původní návrh na uložení byl směřován do nově dlážděných chodníků, jednáním se došlo k 
dohodě a kabel bude uložen mimo těleso chodníku. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/340 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi městem Heřmanův 
Městec a společností Omega plus Chrudim, s.r.o. 

 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o uzavření budoucí smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi městem 
Heřmanův Městec a společností Omega plus Chrudim, s.r.o. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 08.11.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
5. Nakladač - výběr dodavatele 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání hodnotící komise na výběr dodavatele nakladače pro technickou skupinu. 

Rada města odsouhlasila zadávací kritéria (80 % cena, 10 % délka záruky a 10 % servisní náklady). V rámci soutěže 

zvítězila nabídka společnosti ARTE RYCHNOV spol. s r.o. s nabídkou 1.702.470 Kč + servis 1452,- Kč po dobu 1000 mth 

a se zárukou 36 měsíců. Další nabídka byla 1.641.244,- Kč + servis 15.175,- Kč po dobu 1000 mth se zárukou pouze 12 

měsíců.  

 
Usnesení č.: R/2019/341 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
informaci o zadávacím řízení na veřejnou zakázku "Nakladač" 

 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření kupní smlouvy na zakázku „Nakladač“ se společností ARTE RYCHNOV spol. s r.o. 

 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření kupní smlouvy na zakázku „Nakladač“ se společností ARTE RYCHNOV spol. s r.o. 

 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.10.2019 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 



 
 
6. Chodník v ul. Podél Dráhy - smlouva o zajištění přeložky plynárenského zařízení 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
STAŽENO z důvodu doplnění informací, které požadovali členové rady a bude připraveno na další jednání rady města. 

  
 

 
 

 

 
 

 
 
7. Architektonická soutěž - náměstí Míru 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k posouzení materiály Ing. arch. Ondřeje Teplého, které popisují problematiku architektonické 
soutěže a její možné vyhlášení na centrum našeho města. Detailní popis obsahuje jak časovou, tak předpokládanou 
finanční náročnost. Jako referenci použil novou realizaci v Nasavrkách, kde jsou použité kvalitní materiály a je tam 
téměř vše co se bude nacházet u nás - zastávka, kašna, zeleň, předložil 2 varianty vyhlášení soutěže a výběrového 
řízení. Členové se shodli, že bude pozván na jednání rady města a bude vybrána některá z navržených variant. 
 
Usnesení č.: R/2019/342 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
detaily vypsání architektonické soutěže města poskytnuté architektem města Ing. arch. Ondřejem Teplým 

 

II. 
 

s c h v a l u j e 
vypsání architektonické soutěže na území náměstí Míru vytčené situačním nákresem s cílem zahájení v roce 2020 
a konečného vyhodnocení v roce 2021 

 

III. 
 

p o v ě ř u j e 
Ing. arch Ondřeje Teplého - architekta města - koordinací kroků k řádnému zajištění vyhlášení a samotného 
průběhu architektonické soutěže na náměstí Míru 

 

IV. 
 

u k l á d á 
začlenit do návrhu rozpočtu roku 2020 a 2021 příslušnou položku architektonické soutěže  
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
8. Pravidla participativního rozpočtování 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání možný nástin zapojení tzv. participativního rozpočtu do rozpočtování města v roce 



2020. Základem je vyčlenit částku rozpočtu a stanovit limit projektu k realizaci. Vzhledem k novince v rozpočtování 
doporučil vyčlenit částku na úrovni cca 1% rozpočtu, tj. 1 milion Kč s tím, že jednotlivé projekty nemohou přesáhnout 
500 tisíc Kč, což odpovídá směrnici o veřejných zakázkách, která umožňuje zadávat veřejné zakázky do půl milionu Kč 
ve zjednodušené podobě. Základní informační kampaň navrhl v období ledna-února roku 2020 s možností setkávání s 
veřejností a podávání návrhů tak, aby do konce dubna byla ověřena připravenost pro realizaci v roce 2020. Hlasování 
veřejnosti by pak proběhlo v květnu a realizace červen-prosinec 2020. Diskuze proběhla o navrhovaných pravidlech, 
která pan starosta vysvětlil a odpověděl na dotazy členů rady. 
 
Usnesení č.: R/2019/343 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
pravidla participativního rozpočtování města pro rok 2020 

 

II. 
 

u k l á d á 
začlenit položku participativní rozpočet do návrhu rozpočtu města pro rok 2020 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
9. Ukončení předchozího nájmu a přidělení městského bytu č. 2, Průhon čp. 447 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost p. Martina Dvořáka o výměnu městského bytu č. 3 na adrese Pod Pankrácí čp. 448 

(2+1), ve kterém žije, za byt č. 2 na adrese Průhon čp. 447 (1+přísl.). Tento byt je prozatím prázdný, protože předchozí 

nájemce zemřel.  

 
Usnesení č.: R/2019/344 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
1.1 ukončení předchozího nájmu na byt č. 3 o velikosti 2+1 na adrese Pod Pankrácí čp. 448, Heřmanův Městec, ke 

dni 30.11.2019 

1.2. přidělení městského bytu č. 2 o velikosti 1+přísl. na adrese Průhon čp. 447, Heřmanův Městec, Martinu 

Dvořákovi, trvale bytem Pod Pankrácí čp. 448, Heřmanův Městec, a to od 1.12.2019 do 30.9.2020 za cenu 

65 Kč/m2 

 

II. 
 

u k l á d á 
uzavřít nájemní smlouvu na byt č. 2, Průhon čp. 447 s Martinem Dvořákem 

Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 30.11.2019 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
10. Odměňování  ředitelů příspěvkových organizací 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 



 
Pan místostarosta připravil výchozí materiál pro úpravu platových výměrů ředitelů příspěvkových organizací. Materiál 
přepokládá, že se podle něho bude postupovat od 1.1. následujícího roku.  
 
Usnesení č.: R/2019/345 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předložená Pravidla pro odměňování ředitelů příspěvkových organizací s platností od 1.1.2020  

 

II. 
 

u k l á d á 
seznámit ředitele příspěvkových organizací s Pravidly pro odměňování ředitelů příspěvkových organizací  

  
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 30.11.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
11. Čerpání fondů - SPOKUL HM, p.o.  

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil žádost ředitele příspěvkové organizace SPOKUL HM, p.o. o schválení čerpání Fondu 
odměn ve výši 10.000,- Kč a Rezervního fondu ve výši 3.500,-Kč. Pan ředitel je chce použít na vyplacení odměn 
zaměstnancům organizace a povinných odvodů z nich za přípravu Heřmanoměsteckých podzimních slavností. Aktuální 
stavy fondů jsou dostatečné na pokrytí požadovaných částek (Fond odměn = 108.000,-Kč a Rezervní fond 
= 88.713,Kč).  
 
Usnesení č.: R/2019/346 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
čerpání Fondu odměn ve výši 10.000,- Kč a Rezervního fondu ve výši 3.500,-Kč příspěvkovou organizaci 
SPOKUL HM, p.o. 

 

II. 
 

u k l á d á 
informovat ředitele SPOKUL HM, p.o. o schválení čerpání fondů 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 29.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 7, Proti: 0, Zdrželi se: 0, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
12. Modernizace kina 

Předkládá: JUDr. Tomáš Plavec - místostarosta města 
 
Pan místostarosta předložil Rozhodnutí o přidělení dotace pro město na modernizaci kina a zároveň požádal o 
odsouhlasení nákupu osvětlení a pohonu opony v kině. Náklady jsou zařazeny ve schváleném rozpočtu. Pan Ryčl se 
pozastavil nad tím, že se jedná o osvětlení a techniku, která bude napevno zabudovaná v nemovitosti, která nepatří 
městu ani příspěvkové organizaci města, ale soukromému subjektu. 



 
Usnesení č.: R/2019/347 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
rozhodnutí o přidělení dotace na modernizaci kina 

 

II. 
 

s c h v a l u j e 
nákup osvětlení a pohonu opony pro městské kino dle přiložených nabídek 

 

III. 
 

u k l á d á 
informovat ředitele SPOKUL HM, p.o. 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 23.10.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdrželi se: 1, Nehlasovali: 0, Nepřítomni: 0 
 

 
 
13. Závěr 

Pan starosta konstatoval, že na příští jednání rady města dne 4.11.2019 bude přizván městský architekt, na další 
jednání 18.11.2019 pak p. Tomčík, zástupce společnosti Allrisk. Pan starosta připomněl, že se dne 1.11.2019 konají 
oslavy 90 let založení místní sokolovny a všichni zastupitelé byli pozváni. Následně bylo jednání v 16.40 hod. 
ukončeno. 
  
 

 
 
 
 
 
 
 

JUDr. Tomáš Plavec 
místostarosta 

Josef Kozel 
starosta 

 


